
 

 
PROTOKOLL nr 3-2017 
Styrelsemöte  2017-03-13 

 
 
 
 
Närvarande: Michael Sahlin, ordförande 

Stig Höglund, adjungerad 
Birgitta Johansson 
Martin Lindén 
Louise Martinsson Hagstrand 
Leif Nyström 

 
 
 
§ 1. Mötets öppnande 
Micke hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Föregående protokoll 
Protokoll nr 2 från den 20 februari godkändes och lades till handlingarna efter 
genomgång. 
 
§ 3. Ekonomisk rapport 
Stig redogjorde för årets händelser. Allt ser bra ut. Resultat- och balansrapport 
bifogas protokollet. Klubbarna kommer att faktureras under mars.  
 
§ 4. Rapport från kommittéer  
Enligt Louise så har det inte hänt så mycket i Idrottssektionen sedan förra mötet. 
Svar från  klubbarnas tävlingskommittéer angående Order of merit, tävlings- 
datum klart till vårmötet.  Inbjudan kommer att skickas ut angående seriespel 
för åldersklasser (H40, H50, D50). Martin gav  info om Frödinggolfen. Spelschema 
är klart och ligger ute på hemsidan. Diskussioner fördes angående upplägg m.m.   
DM äkta makar/sambo planeras in i en tävling under Frödinggolfen.  
 



 

Leif informerade att TLR 2 körts under helgen med 16 deltagare. Positivt. Leif och 
Pekka har kört utbildning i 12 år. Förenklade golfregler väntas 2019 och kommer 
att innebära regel utbildningar såväl under hösten 2018 som våren 2019.  
Juniorsidan kommer att få fortsatt hjälp av Cissi  Rolandsson under 2018. Cissi 
kommer att fungera som samordnare, hon delegerar till Martin Lindén f. v.b. till 
styrelsen. Adjungerad i styrelsen. Diskuterades möjligheten att VGDF ställer upp 
med pengar till speciella satsningar inom klubbarna, en sorts “Idrottslyftet”. 
Bestämdes att Martin tar fram ett förslag som ska redovisas på Vårmötet.  
 
§ 5. Vårmötet 27 mars 
Förslag till vårmötet om nyval av 2 personer till styrelsen. Birgitta pratar med 
valberedningen.  Bestämdes att Micke och Martin gör en reviderad budget att 
presentera för mötet. Detta med hänsyn till nu kända förhållanden som påverkar 
resultatet. Styrelsen föreslår att Värmlandsgreenfee tas bort från agendan. Varje 
klubb är suverän och det är därmed upp till varje klubb att bestämma.  
1 motion från Upplands GDF att behandla inför FM samt ändrad modell för 
medlems- och årsavgifter till SGF och Golfens IT-system samt val. Charlotta 
Nordenberg från SGF:s valberedning kommer till vårmötet och informerar. 
 
§ 6. Förbundsmötet 22-23 april 
Micke åker ensam från Värmland på mötet efter förfrågan till klubbarna.  
 
§ 7. Övriga frågor 
Jesper Erkers har tillfrågats och han har efter genomgång med Micke och Stig 
tackat ja till att sköta den löpande bokföringen i GDF.  Stig ställer upp som stöd 
och hjälp i ett inledningsskede.  Jesper kommer inte att ingå i styrelsen. 
 
§ 8. Nästa möte och avslut 
Datum ett för nytt möte bestäms i samband med Vårmötet. 
Micke tackade för deltagandet och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet: Justeras: 
 
 
 
……………………………. ……………………………. 
Birgitta Johansson Michael Sahlin 


